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Aika  20.8.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Patricia Vikström (PV, jäsen) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta) 
liittyi kokoukseen klo 20.08 
 

Poissa Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta) 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Liina Kuusela (NN, nuorisovaliokunta) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Martta Uusitalo (MU, varajäsen) 
Pia Ralli (PiR, SIHY:n HUJO-edustaja SRL:ssä , ei äänestysoikeutta) 
Sanna Elfving, (SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestysoikeutta) 

 

ASIAT 

1. Kokouksen avaus 
• SU avasi kokouksen klo 20.04. 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen kokouksen 8/2024 pöytäkirjan hyväksyminen. 
• Pöytäkirja 8/2024 hyväksyttiin. 

5. Talousasiat (MK) 
• Budjetit 2025 

• On käytettävä Drivessä olevaa pohjaa. 
• SRL haluaa budjetin syyskuun aikana. 
• Johtokunta käy budjetin vielä läpi syyskuun kokouksessaan 17.92024. 
• SIHY:n budjetti hyväksytään kuitenkin varsinaisesti SIHY:n syyskokouksessa. 

6. Urheiluvaliokunta (NK) 
• Vuoden 2025 kisakalenteria suunnitellaan.  

• Jalostusnäyttelyn ajankohta pitäisi päättää, jotta mitkään kisat eivät mene sen kanssa 
päällekkäin. SM palaa asiaan, kun Jalostusvaliokunta on pitänyt kokouksen. 

• GK-sääntökoulutus – ei uutta (TT). 
• Eläinkuljetuslupa SIHY:lle – tilanne – ei uutta. 
• UV/maajoukkueen johto tekee PM-ratsukoille palautekyselyn. 
• Johtokunta tekee maajoukkueelle maajoukkuejohtoa koskevan kyselyn. SU hoitaa. 
• SRL:n tiedotteessa PM-kisoja ei oltu mainittu. Tähän toivotaan ensi vuonna parannusta. 

• DB: Liitto julkaisi 13.8. SIHY:n tiedotteen PM-kisoista. 
https://www.ratsastus.fi/uutiset/askellajiratsastuksen-pm-kilpailut-suomelle-kaksi-pm-
hopeamitalia/  

https://www.ratsastus.fi/uutiset/askellajiratsastuksen-pm-kilpailut-suomelle-kaksi-pm-hopeamitalia/
https://www.ratsastus.fi/uutiset/askellajiratsastuksen-pm-kilpailut-suomelle-kaksi-pm-hopeamitalia/
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• Stormurin paikalliskerhokisoihin suunniteltu mitalikahveja. Stormurilta tullut pyyntö, että SIHY:ltä tulisi 

edustus paikalle. 
• SU menee paikan päälle.  

• SRL palkitsee mahdollisesti syyskokouksessaan ratsastajia. 
7. SM-kisat 11.-14.7.2024 (PV&KA) 

• Budetti vs toteuma vielä kesken. 
• PV tekee palautekyselystä yhteenvedon, jonka hän esittelee johtokunnan syyskuun kokouksessa. 
• PV päivittää yhteistyössä UV:n kanssa SM-kisaohjeistuksen. 

8. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Virtuaalinen maitovarsa näyttely tulossa.  

• Tuomarit: Maiju Varis ja Jenni Kurki 
• SM käy kesän jalostusnäyttelyn budjetin vs. toteuman vielä Maijan kanssa läpi. 

9. Koulutusvaliokunta (JTR) 
• Passikurssi ei toteudu tänä syksynä, koska kurssin vetäjän aikataulua ei saatu sovitettua. Kurssi siirretään 

kevääseen. Päivämäärä sovitaan mahdollisimman pian. Kurssiin suunnitellaan yhdistettäväksi myös esim. 
tuomareiden ja passiassistenttien passikoulutusta.  

• Kaustisella alkoi tänä syksynä toinen Islanninhevoskoulutuskausi. 
10. PR-valiokunta (KA) 

• Satulansovituswebinaari 
• Eveliina Aurora Marttisdóttir vetää webinaarin. 
• Ajankohta on vielä avoin. 

• Teltta-asiat – ei uutta. 
11. Nuorisovaliokunta (LK) 

• SU: Young Leaders -tapahtuma Tukholmassa 4.-6. lokakuuta 
• 18-26 v. nuorille aikuisille. 
• Osallistujilla pitää olla jotain tietoa paikallisesta islanninhevosyhdistyksestä, ts. SIHY:stä. 
• Hinta 200 e + lennot/ hlö. 
• Löytyisikö SIHY:stä tähän osallistujat. 

12. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE) 
• Pyyntö ryhmältä: koulutusmateriaalit nähtäviksi. 
• Muutama hevosten hyvinvointiin liittyvä artikkeli tulossa seuraavaan lehteen. 

13. Yhteistyöjärjestöt 
• SRL 

• 31.8. seminaari Tampereella. SU osallistuu. 
• FEIF 

• 3.9. puheenjohtajien kokous. SU osallistuu. 
• ESRA 

• ESRA:n koulutustuki Hestneistin Kilpailutoiminnan -perusteet kurssin järjestämistä varten. 
• asia on vielä avoin. 

• NIHC 
• SU osallistui NIHC:n kokoukseen, joka järjestettiin PM-kisojen yhteydessä Tanskassa, 

Herningissä 10.8.2024. SU jakanut muistion johtokunnan FB-ryhmässä, mutta muistioon 
saattaa tulla vielä muutoksia. 

• Julia Wejberg (joka hoitaa UV:n kv-asioita) on estynyt osallistumasta kokoukseen. Myöskään 
NK ei pysty osallistumaan. Löytyisikö joku muu UV:stä (lähtö la aamulla paluu su illalla), joka 
voisi osallistua? 

• NK: Onko 4 luokkaa per kisa liikaa? Tästä voisi keskustella NIHC:ssä. 
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14. Muualla päätetyt asiat 

• ei päätettyjä asioita. 
15. Syyskokous 2024 

• Ajankohtaa ei vielä päätetty, mutta  budjetti pitää olla siihen mennessä valmis. 
• Paikka: Hybridikokous, mutta fyysinen paikka vielä avoin. 
• Erovuoroiset: vara pj (TN ei asetu ehdolle), sihteeri (VA voi asettua uudelleen ehdolle), nuorisvaliokunnan pj, 

urheiluvaliokunnan puheenjohtaja (NK voi asettua uudelleen ehdolle). 
16. SIHY:n säännöt 

• Sääntömuutokset (SM) 
• SM esitteli muutokset, jotka nojautuvat päivitettyyn yhdistyslakiin. Dokumentissa keltaisella 

merkityt muutokset ovat jo viime syyskokouksessa hyväksyttyjä muutoksia. 
• SM erityisesti halusi ottaa esille yhdistyksen mahdollisuudet erottaa jäsenistöä -kohdan 

säännöissä. Kokouskutsu-kohtaan SM lisäsi sähköpostikutsun mahdolliseksi 
kutsumismuodoksi. SM korjannut myös kirjoitusvirheitä. 

• Muutokset pitää vielä hyväksyttää syyskokouksessa. Siten dokumentti pitää esim. liittää 
kokouskutsuun. Nämä voisi niputtaa kahteen eli kielelliset ja ns. oikeat muutokset. 

• PRH:n sääntöihin tehtävä ne muutokset, jotka on jo hyväksytty. 
17. Muut asiat 

• Varaston siirron tilanne (KA) – ei uutta. 
• TN edusti SIHY:ä Ankis stallin juhlassa 

o Lounaskeskustelu Fred Sundvallin kanssa: FS suunnittelee ensi vuodeksi hevostapahtumaa 
Vermoon (Hevoset Vermossa). Hän haluaa mukaan passiratsastusesityksen. Rahoitus ja 
ajankohta vielä avoinna. Suunnitelmana on saada 40 000 kävijää. 

18. Seuraava kokous 
• SIHY johtokunta 10/2024 17.9.2024 Meet klo 20.00 

19. Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen klo 21.32 

 

______________________________________ _________________________________________ 
Silvia Ufer, puheenjohtaja   Virpi Aho, sihteeri 
 

 

 

 


